
DLACZEGO PRZYJĄŁEM WSKAZANIE NA FUNKCJĘ DZIEKANA WIMiC: 

1. Motywacja 

1) cała moja działalność zawodowa była i jest zakotwiczona w WIMiC, identyfikuję się z Wydziałem i uważam, 

że zawsze powinienem odpowiedzialnie działać na jego rzecz; czuję się wychowankiem „wielkich 

poprzedników” i depozytariuszem ich dziedzictwa oraz przesłania (zapewne nie jedynym). Wielu z nich miałem 

możliwość poznać i obserwować, co stanowiło i stanowi cenny kapitał do wykorzystania – także w przyszłości; 

2) dotąd nie aspirowałem do funkcji we władzach dziekańskich, ale zmiana otoczenia, skutkująca całkowicie 

nowymi wymaganiami warunkującymi właściwy rozwój Wydziału i suma doświadczeń, które zdobyłem 

podczas działalności w różnych obszarach sprawiają, iż zmieniłem podejście; 

3) ostatnio zostałem depozytariuszem zaufania złożonego na moje ręce przez wielu P.T. Członków Okręgowego 

Kolegium Elektorów (otrzymałem ponad 50% liczby głosów ważnych) -  traktuję to jako zaszczyt i 

zobowiązanie; 

DLATEGO: jestem gotów do podjęcia wyzwania. 

2. Doświadczenia – opis ogólny 

1) niejednokrotnie podejmowałem wyzwania polegające na opracowywaniu lub wdrażaniu nowych rozwiązań, 

także w złożonych i dużych systemach - z całkiem dobrymi efektami; 

2) mam doświadczenia w zarządzaniu – byłem pierwszym wiceprezydentem m. Krakowa (zastępowałem 

automatycznie prezydenta, gdy był nieobecny i miałem rozległy zakres własnych kompetencji) oraz dorobek w 

opracowywaniu i koordynowaniu rozwiązań strategicznych i nowatorskich programów; przewodniczyłem 

jednemu z kilku zespołów Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego (w ramach obu funkcji – także 

przygotowywałem i prowadziłem posiedzenia), byłem w Zarządzie Związku Miast Polskich i sekretarzem 

Związku; 

3) zajmowałem się gospodarką finansową w różnej skali, od Miasta Krakowa do organizacji pozarządowych 

(niskie budżety i podejście projektowe). Uwaga: odpowiadałem w Zarządzie Miasta za budżet Krakowa (wtedy 

1.6 mld zł) – jego przygotowanie i realizację, przy bardzo zróżnicowanych źródłach oraz strukturze przychodów 

(subwencja, dotacje, dochody własne – podatki, udział w PIT i CIT, ...) i obszarach wydatków na zadania 

własne, zlecone i powierzone (infrastruktura techniczna, społeczna, porządek i bezpieczeństwo, ład 

przestrzenny i ekologiczny). Wiem jak to działa i szybko rozeznam szczegółowo realia finansowe Wydziału; 

4) udział w radach nadzorczych spółek (mam uprawnienia do zasiadania w radach nadzorczych spółek skarbu 

państwa – zdany egzamin państwowy) oraz organach doradczych i programowych innych podmiotów; 

5) nadzorowałem od strony praktycznej funkcjonowanie administracji w Urzędzie Miasta Krakowa; 

6) mam praktykę negocjacyjną – tak z podmiotami biznesowymi, publicznymi jak i w sprawach społecznych; 

7) jako formalny doradca Marszałka Małopolskiego uczestniczyłem w kształtowaniu polityki pro-innowacyjnej 

woj. Małopolskiego, opracowując propozycje programowe;  

8) mam duże doświadczenie na arenie międzynarodowej i rozległe kontakty międzynarodowe (naukowe i w 

innych sferach). 

3. Kilka konkretów: 

1) byłem pomysłodawcą i głównym organizatorem udanych wniosków o międzynarodowe granty: 

- UE: - w ramach programu BriteEuram (1994-97) podczas pobytu w Niemczech – 6 partnerów uniwersyteckich 

oraz 4 przemysłowych (koordynacja w miejscu mojego stażu w Niemczech); - - UE, w ramach programu 

„Copernicus” – pierwszy program z udziałem Polski (1995-96 - jeden z 99 projektów zaakceptowanych) 

- Fundacji Volkswagena (RFN), 1995-1997; - uwaga: w ramach grantów pozyskałem środki na kluczowe jakościowe 

doposażenie aparatury;  

- Polska – realizowałem jako kierownik wielem grantów, w tym też np. na zlecenie Pratt&Whitney (USA) 

2) jako jedyny (niestety!) z WIMiC uczestniczyłem w 6-tygodniowym szkoleniu dot. zarządzania infrastrukturą 

badawczą prowadzonym na zlecenie NCBiR (projekt) przez IBM (w tym: 2 tyg. w Niemczech – Inst. 

Fraunhofera, biegun rozwoju w Dreźnie oraz 2 tyg. w IBM Watson Research Center, USA, Yorktown); 

3) mam niezłe parametry naukowe (IH=18, l. cyt. – ok. 740), jestem ekspertem programu Horizon’2020; 



4) dwukrotnie byłem pełnomocnikiem Rektora AGH i wielokrotnie angażowałem się mniej lub bardziej doraźnie 

w konkretne przedsięwzięcia, np. projekt AKCENT, który doprowadził do powstania ACMiN-u; 

5) byłem inspiratorem wyróżnienia prestiżowymi nagrodami m. Krakowa: - medalem Cracoviae Merenti prof. 

Adama Bielańskiego (2002); - nagrodami w dziedzinie nauki – prof. S. Mroweca (2001) i prof. R. Pampucha 

(2006); 

6) zainspirowałem, opracowywałem i koordynowałem programy miasta Krakowa: - poprawy bezpieczeństwa 

(wyróżniony jako pierwszy program z Polski przez stowarzyszenie miast europejskich Eurocities w kategorii 

innowacyjne strategie miejskie); - współpracy z organizacjami pozarządowymi (nagrodzony w Polsce), i inne; 

7) od ponad 10. lat przewodniczę (społecznie) Radzie Społecznej Szpitala im. J. Dietla w Krakowie -  opiniowanie 

działań, w tym: finansów, inwestycji, skuteczny udział w negocjacjach między pracownikami a dyrekcją ws 

warunków pracy (w tym płac); 

8) funkcjonuję w sferze obywatelskiej, też: jako prezes organizacji realizującej projekty i programy (od 2004); 

9) byłem radnym Krakowa i Województwa, przewodniczyłem komisjom, opracowywałem programy strategiczne 

i kontrolowałem bieżącą działalność programową urzędów – mam w tym spore doświadczenie; 

10) byłem delegatem samorządu polskiego i krakowskiego do licznych gremiów międzynarodowych, 

opracowywałem i byłem sprawozdawcą dokumentu wspólnego Komitetu Regionów UE i formalnej 

reprezentacji Samorządu Polskiego nt. Nowego zarządzania europejskiego                     

Jerzy Jedliński 


